

		<p>Hadirin Dan Hadirat Sekalian, Bersyukur Kita Ke Hadrat Ilahi Kerana Dengan Izin Serta Limpah Kurnia-NYA, Kita Bersama-Sama Dapat Berkumpul Di Dewan Ini Bagi Meraikan Majlis Makan Malam Palapes Laut UMP Pada Tahun Ini. Bagi Memberkati Majlis Makan Malam Pada Petang Ini, Dijemput PK Adam Fahmi Bagi Menyempurnakan Bacaan Doa. Dipersilakan</p> <p>Terima Kasih PK Adam Fahmi Atas Bacaan Doa Sebentar Tadi</p> <p>PERSEMBAHAN GABUNGAN I10 &I11</p> <p>Bagi Memeriahkan Majlis, Majlis Dengan Ini Menjemput Pegawai Kadet Ambilan-10 Dan 11 Bagi Menyampaikan <i>Sebuah Sketsa Sebagai Persembahan Pembukaan</i>. Majlis Dengan Ini Mempersilakan</p> <p>Begitu Bertenaga Persembahan Pembukaan Sebentar Tadi</p>	
2.	2030H	<p>UCAPAN PEGAWAI MEMERINTAH</p> <p>Tak Molek, Jika Ada Alu Tida Lesungnya Tak Berguna Jika Ada Dayung Tiada Perahunya Tak Lengkaplah Majlis Jika Tiada Yang Berbicara</p> <p>Hadirin Hadirat Sekalian, Majlis Dengan Ini Mempersilakan Yang Berbahagia Pegawai Memerintah LT KDR Nik Zaaba bin Abdullah Untuk Memberi Ucapan Alu-Aluan. Majlis Dengan Ini Mempersilakan</p> <p>Terima Kasih Tuan Atas Ucapan Sebentar Tadi</p>	

	2200H	<p>Sehabis Merah Daun Yang Sihat Dahan Melebar Bercerita Sakan Majlis Ini Mohon Berehat Persembahan Tarian Kita Saksikan</p> <p>Hadirin Dan Hadirat Sekalian, Majlis Ini Diteruskan Lagi Dengan <i>Persembahan Tarian</i> Daripada Pegawai Kadet Ambilan Ke-10. Majlis Mempersilakan</p> <p>Wah Begitu Menarik Persembahan Yang Dipersembahkan. Terima Kasih Atas Persembahan Sebentar Tadi.</p> <p>CABUTAN BERTUAH</p> <p>Tanpa Melengahkan Masa, Majlis Dengan Ini Menjemput Pegawai Koordinasi Universiti Malaysia Pahang LT Dya Amirah Ayuni Binti Zainuddin Untuk Mencabut 17x Cabutan Bertuah Untuk Pegawai Kadet.</p> <p>Terima Kasih Puan Di Atas Cabutan Bertuah Sebentar Tadi.</p> <p>Begitu Hangat Suasana Pada Petang Ini, Seterusnya Majlis Dengan Ini Menjemput GI Mohd Adil Bin Jamil Untuk Membuat 14x Cabutan Bertuah Pegawai Kadet.</p> <p>Terima Kasih GI Di Atas Cabutan Bertuah Sebentar Tadi.</p>	
6.	2215H	<p>ANUGERAH</p> <p>Majlis Menjemput Yang Berbahagia Pegawai Memerintah LT KDR Nik Zaaba Bin Abdullah Diiringi Pegawai Staf LT KDR Mohd Shahid Bin Mazlan Untuk <i>Menyampaikan Anugerah</i> Kepada Pegawai Kadet Yang Terlibat. Majlis Dengan Ini Mempersilakan</p>	

		Terima Kasih Tuan Kerana Sudi Menyempurnakan Penyampaian Hadiah Sebentar Tadi.	
7.	2230H	<p>UPACARA MEMOTONG KEK</p> <p>Majlis Menjemput Tetamu Vip Beserta Pegawaix Kadet Yang Lahir Pada Bulan Disember Untuk Menyempurnakan Acara <i>Memotong Kek</i>. Majlis Dengan Ini Mempersilakan</p>	
8.	2245H	<p>SESI BERGAMBAR</p> <p>Seterusnya, Majlis Menjemput Semua Tetamu Ke Hadapan Untuk Sesi Bergambar Sebagai Kenang Kenangan.</p> <p>Dengan Berakhirlah Sesi Bergambar Itu Tadi, Maka Selesai Lah Jamuan Makan Malam Palapes Laut UMP Pada Hari Ini. Terima Kasih Hadirin Dan Hadirat Sekalian Sudi Hadir Bagi Memeriahkan Lagi Majlis Ini.</p> <p>Bunga Dedap Di Atas Para Anak Dusun Pasang Pelita Kalau Tersilap Tutur Bicara Jemari Disusun Maaf Dipinta</p> <p>Di Atas Dahan Burung Tempua Melihat Rusa Tepi Perigi Salam Perpisahan Untuk Semua Dilain Masa Bersua Lagi.</p>	
9.	2255H	PERGERAKAN PULANG VIP	
10.	2300H	BERSURAI	

